
ALGEMENE BESCHOUWINGEN CDA-FRACTIE 2008  

 

Allereerst gaan onze gedachten natuurlijk uit naar onze collega Palinka Nooyen. Wij hopen 

dat ze weer spoedig in ons midden kan zijn. 

 

Vandaag praten wij over allerlei belangrijke zaken die direct en indirect allemaal te maken 

hebben met onze Ridderkerkers. 

Toch is het een vreemde gewaarwording: figuurlijk  stormt het buiten, een bui die tegelijk 

over de hele wereld wordt uitgestort. Tijdens de Algemene Politieke Beschouwingen in de 

Tweede Kamer was er, relatief gezien, nog niets aan de hand. Ruim een maand later is de hele 

wereld in rep en roer. 

Het Centraal Plan Bureau spreekt al over een groei van het aantal werklozen met 200.000 tot 

500.000. 

De gevolgen zijn voor het bedrijfsleven en de burger al direct 1 op 1 voelbaar en meetbaar. 

Terwijl ik dit opschrijf, zijn al weer zaken achterhaald. 

 

Een vraag aan het college in dit verband is dan ook in hoeverre de begroting (deze zomer 

opgesteld) die voorligt op onderdelen tegen het licht moet worden gehouden, moet worden 

aangepast. Verwacht u eerder dan bij de eerste programma-monitor te moeten komen met 

bijstellingen ? 

Het CDA vindt het van belang dat, gezien de wereldwijde crisis, er een extra appeltje voor de 

dorst moet zijn. De vertaling daarvan is een deel van het relatief grote begrotingsoverschot 

hiervoor reserveren. 

Wat vindt u van die gedachte ?  

 

Bestuur en participatie: kijkend naar onze “spelregels”, de ontwikkeling van de 

wijkoverleggen, de platforms, de interacties met burgers, de wijkbezoeken door college en 

raad, kan worden geconstateerd dat met passie wordt gewerkt aan samenspraak en verbinden. 

Het is bemoedigend dat op steeds méér plaatsen te ervaren. Het wijkbezoek vorige week in 

Ridderkerk-Oost is daar een goed voorbeeld van. In gesprek met een inwoner die 4 jaar 

geleden is verhuisd van Den Haag naar Ridderkerk is het inspirerend te horen hoe positief, op 

een breed terrein, onze mooie gemeente wordt ervaren. 

Natuurlijk zijn er ook andere geluiden, maar dat hoort in de samenleving als de onze. 



 

FINANCIELE BESPIEGELINGEN 

 

- Op pagina 110 worden door het college 9 voorstellen gedaan en ook als zodanig verwerkt 

in de begroting en meerjarenperspectief. Deze voorstellen worden niet of  nauwelijks 

toegelicht op pagina 111 en 112. 

In de schriftelijke vragenronde heeft het CDA u verzocht één en ander te 

corrigeren/completeren. Het antwoord luidt slechts: “dit zijn de keuzes van het college”.  

Voorbeeld: buurtbus Rijsoord: afschaffing wordt met één zin toegelicht. Hiermee neemt u 

de raad niet serieus. Ook in de kascie is dit punt belicht. Ook dit heeft niet geleid tot  

bewegen van het college.  

Het CDA kan dan op dit moment ook niet anders doen dan voorshands tegen deze 9 

voorstellen te stemmen. 

Let wel: hierbij spreken wij dus nog geen inhoudelijk oordeel uit over de door het college 

geuite en niet onderbouwde voornemens. Wij gaan niet weer de discussie van de vorige 

AB herhalen op dit punt, wij verwijzen er slechts naar. 

 

- De voorgestelde tariefaanpassingen voor 2009 roepen bij het CDA meerdere en gemengde 

gevoelens op. Afhankelijk van de discussie vandaag zijn de trendmatige verhogingen 

verdedigbaar. In het licht van de wereldcrisis gelden ook andere krachten en machten. 

Over de impact hiervan wordt veel gespeculeerd. De (wereldwijde) signalen zijn 

zondermeer negatief. De brede gevolgen voor 2009 en verder zijn nu nog niet te overzien. 

Naast alle (wereldwijde) ingrepen is er ook nog een reële economie die door de “natuur” 

stevig wordt aangestuurd. 

Wij willen dan ook aan onze goedkeuring een voorbehoud koppelen: de gevolgen van de 

wereldwijde crisis kunnen voor ons nopen tot latere(in 2009) aanpassing van de tarieven 

en begroting ! 



 

NIEUW REIJERWAARD 

 

We gaan de discussie van vorige maand uiteraard niet opnieuw voeren. 

Centraal in het debat stond de motie waar zo, door vele partijen die in het geding waren, veel 

energie in is gestoken. Vandaag wil het CDA slechts nogmaals wijzen op het belang van de 

uitvoering van de motie en niet in de laatste plaats op het betrekken van Rijsoord 

(wijkoverleg, vereniging Nieuw Reijerwaard) hierbij. 

Wij willen door het college scherp op de hoogte worden gehouden van de resultaten en de 

gevolgen van de motie. Wij zullen ook niet schromen om met aanvullende punten te komen 

indien het overleg met de bewoners-vertegenwoordigingen niet tot voldoende resultaat zou 

leiden (de eerder besproken buffer is daar onderdeel van). 

 

 

 

 

TRAM TOT CENTRUM 

 

Van de 4 fases (verkenningsfase, planstudiefase, uitwerkingsfase en realisatiefase) zitten we 

nu in de uitwerkingsfase. 

Dit jaar hebben we in het kader van de eerdere planstudiefase uitgebreid gesproken met 

RVVH en Sagitta. De tracékeuze was leidend in die gesprekken.  

Wat is de huidige stand van zaken m.b.t. deze 2 belangrijke verenigingen ?  

 

 

 

VARIA 

 

-  Schoolmeestershuis Rijsoord  

Het dossier duurt te lang en wordt te dik. Er is veel draagvlak in de raad om de (oude) 

plannen uit te voeren en de huidige impasse te doorbreken. 

Graag een doorkijkje: Is er extra geld nodig of zijn “andere krachten” die de gewenste 

vlotheid belemmeren ?  

 



 

- Structuurvisie 

Uitkomsten van de structuurvisie zijn uiteraard nog niet bekend. Wel heeft de raad 

tussentijds kennis kunnen nemen van de al gerealiseerde activiteiten.  

 

Is er al enig zicht op zaken die concreet geld gaan kosten ?  

Achtergrond van de vraag is ook gelegen in het feit dat er volgens de laatste cijfers nogal 

wat te verdelen / toe te wijzen valt. 

 

-  Centrumplan 

 Heel lang geleden is de discussie gevoerd over de Kuyperschool. Na besluitvorming 

hierover is de weg vrijgekomen om de laatste fase van het centrum af te ronden. 

 Heeft u deze fase geheel gekoppeld aan de uitkomsten van de structuurvisie of wordt er 

separaat doorgewerkt aan de eerder gepresenteerde concepten ?  

 Is er nu al zicht op eventueel benodigde extra budgetten ?  

 Achtergrond van de vraag is ook gelegen in het feit dat er volgens de laatste cijfers nogal 

wat te verdelen / toe te wijzen valt. 

 

- BAR-samenwerking 

Onlangs waren we met de drie gemeenten in Albrandswaard bijeen om te spreken over de 

stand van zaken m.b.t de in gang gezette samenwerking en over wat ons voor ogen staat. 

Opvallend was dat de gemeente Albrandswaard  nogal wat “maars” heeft geuit over de in 

gang gezette BAR-samenwerking. Bovenbedoelde avond was overigens net vóór de val 

van het college aldaar. 

Voorzitter wat betekent dit? Is er sprake van een impasse? Welk vervolg ziet u nu voor 

ogen? 

 

- Milieu 

Tijdens de kadernota/programmamonitor hebben wij aandacht gevraagd om het milieu-

beleid in brede zin centraler te stellen. Ook nu vragen wij weer om concrete doelen (zie 

o.a college-programma) m.b.t. luchtkwaliteit, water, energie, duurzaamheid e.d. te stellen 

en te halen. De milieu-paragraaf in relevante voorstellen moet nog meer in hoofden en 

harten worden verankerd. 

 



 

Scouting Sint Joris 

 

We hebben de jongste plannen van Scouting Sint Joris ontvangen. Eigenlijk zijn ze in 2006 al 

in de steigers gezet. Een en ander is nog niet rijp voor besluitvorming in de raad. De officiële 

aanvraag is van 20 oktober 2008. 

Het CDA wil wel een schot voor de boeg geven: 

- plannen spreken ons aan. Kijkend naar de doelgroep en de verenigingsactiviteiten 

hebben wij een positieve grondhouding 

- de gewenste plaats spreekt ons eveneens aan 

- meerdere functies en geldstromen kunnen o.i. bij elkaar worden gebracht 

 

Zoals het er nu naar uitziet, is relatief veel éénmalig geld in 2009 aanwezig. 

Wij verzoeken het college om vandaag uit te spreken of bovengenoemde gevoelens worden 

gedeeld en of het de bedoeling is er echt en project van te maken. 

 

 

 

NME 

 

In eerdere Algemene Politieke Beschouwingen heeft het CDA opgeroepen in het toen nieuwe 

NME-centrum (educatieve) activiteiten te gaan ontplooien, mede op instigatie van de  

gemeente Ridderkerk. 

Dat één en ander tijd nodig heeft, begrijpen wij. 

De uitbreiding met een kraagdierencentrum is ook een bewijs dat de zaak daar verder handen 

en voeten krijgt. 

Is de gemeente voornemens/bereid om met het NME en bijvoorbeeld de scholen en andere 

relevante partijen activiteiten te gaan ontplooien met de eventueel daarbij behorende 

budgetten ?  

 

 

 

 

BOLNES : BASISSCHOLEN PLUS  



 

Al in de vorige raadsperiode zijn er zaken op ons bordje gekomen, de beide basisscholen in 

Bolnes betreffende. Ook de raad is er o.a. in het kader van het Integraal Huisvestings Plan 

actief mee geweest. Nieuwe speellokalen zijn al lang geleden geaccordeerd. In de praktijk zijn 

vele zaken om meerdere redenen echter blijven liggen en niet uitgevoerd. Uit alweer een oude 

notitie van de beide schoolbesturen blijken ook andere wensen en andere problemen aan de 

orde te zijn. Daarin is ook de brede-school-optie gelanceerd. Veel oude en geaccordeerde 

zaken zouden dan tegelijk kunnen worden opgepakt en geïntegreerd. 

Tegelijk speelden/spelen er allerlei zaken rondom het sportpark Bolnes waar ook allerlei 

(oude)  en bij het college bekende plannen leven. 

Op 24 april 2008 is er een raadsbrede motie aangenomen waarin bovengenoemde aspecten 

zijn verwoord. 

Het college heeft te kennen gegeven één en ander te willen koppelen aan de te ontwikkelen 

structuurvisie. 

In een onlangs door de raad afgelegd wijkbezoek (Samenspraak) is ook met de beide scholen 

hierover weer overleg gevoerd. Dat de tijd dringt, weten we. Een aantal zaken is zelfs 

onuitstelbaar. 

In de afgelopen periode heeft de raad verscheidene keren met BVR (structuurvisie) 

gesproken. Daaruit kwam onder meer naar voren dat vooral macro zal worden gerapporteerd. 

De vrij logische en verwachte vraag aan het college is dan ook de bekende brede Bolnes-

wensen, zoals die hierboven zijn beschreven, serieus te nemen en met  uitgewerkte voorstellen 

te komen met inachtneming van de concepten van de structuurvisie. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

TUNNEL SPORTLAAN 



  

In de sideletter (pagina 5) wordt gesproken over “groot onderhoud viaduct tunnel Sportlaan (€ 

304.000,--)”. Zie ook onze schriftelijke vraag hierover en het door het college verstrekte 

antwoord. 

Eigenlijk is dit onuitstelbaar. 

Wat gebeurt er als de raad dit niet prioriteert ?  

Achtergrond van de vraag is mede ingegeven door het feit dat deze uitgave een heel groot 

deel van de financieel beschikbare ruimte zou opslokken. 

Hoe (on)uitstelbaar is deze zaak ?  

 

 

WMO 

 

Allereerst complimenten voor de recent uitgebrachte WMO-krant waarin op heel 

overzichtelijke wijze de bedoelingen, achtergronden en prestatievelden worden geschetst. 

Fijn is ook dat de WMO-adviesraad nu 1½ jaar draait en dat veel relevante organisaties hierin 

zijn vertegenwoordigd. 

Het CDA wil een aantal aspecten belichten: 

- Herindicering WMO-aanvragen: omdat de aantallen niet worden gehaald, is een extern 

bureau ingeschakeld die veelal telefonisch probeerde in te lopen. De WMO-adviesraad is 

vernietigend over de resultaten: het moet objectiever, onafhankelijker, deskundiger, 

menselijker en veel meer via huisbezoeken. Er is onrust hierover bij vele partijen tot en 

met de Wijzerplaats. 

-  De benchmark gegevens worden door dezelfde adviesraad als onvoldoende ervaren. 

Vergelijkingen zijn niet mogelijk omdat de gegevens van onze eigen gemeente ontbreken. 

-  Bovengenoemde huisbezoeken zouden duur zijn en er zou onvoldoende budget 

beschikbaar zijn. 

Wij verzoeken u uw voornemens op dit punt kenbaar te maken en meer dan met schuin 

oog kijkend naar de geparkeerde WMO-overschotten 2007. 

-  Bij de (her)indicaties is ook de vraag opgekomen hoe het zit met de medische gegevens 

van de aanvrager. 

Zijn deze gegevens beschikbaar / bekend bij het herindicatieorgaan ?  

 



-  Aanpasbaar wonen: ook op dit punt wordt door de adviesraad spanning gevoeld:  

-  de praktijk versus het door alle partijen onderschrijven van “zo lang mogelijk in eigen  

    woning kunnen blijven wonen” 

-  toegankelijkheid: voorbeeld: nieuwbouw Noordhave: gesproken wordt over  

   “beginnersfouten” (entree e.d.) 

-  het idee is dat Woonvisie niet voldoende rekening houdt met de relevante belangen door  

   vanaf de tekentafel hierop te anticiperen. De Gehandicaptenraad heeft hier eerder al over 

   geadviseerd / gerapporteerd ! 

-  Wij verzoeken u nu reeds om bij de voorbereiding op de aanbesteding (in 2009 voor de 

periode daarna) van Alpha hulp rekening te houden met  de reeds aangekondigde 

wetswijzigingen op dit punt. 

-    Diaconaal Maatschappelijk Werk(DMW): in uw brief d.d. 12 september 2008, mevrouw 

Van de berg, hebt u . als vervolg op de besprekingen rond de wmo-nota het Algemeen 

Maatschappelijk Werk (AMW)  nog eens belicht. Vanuit de beleidsgestuurde 

contractfinanciering hebt u ook de stand van zaken belicht m.b.t. het DMW. In 

bovengenoemde brief spreekt u o.a. over “onderaanneming”. U bent reeds geruime tijd in 

gesprek met het DMW. Eerder heeft het CDA hier ook vragen over gesteld. In een motie 

verzoeken wij u het DMW te integreren (met bijbehorende voorwaarden van dien) in de 

bestaande structuren en het dus niet te houden bij een waarderingssubsidie van €  1.000,-- 

 

 

Tot slot: de recente WMO-werkconferentie werpt z’n vruchten af. Velen ervaren het als een 

platform waar informatie kan worden neergelegd en opgehaald. 

Gaarne op alle bovengenoemde punten een reactie van de wethouder. 

 

 

ONDERWIJS 

 

OOGO: in de zeer recent ontvangen stukken inzake Programma en Overzicht Huisvesting  

Onderwijs 2009 staat o.a. “geen enkel schoolbestuur ging accoord met het concept 

Programma;er waren terechte procedurele bezwaren”. 

Wat is er aan de hand? 

 U weet dat wanneer OOGO wordt waar gemaakt, de raad gemiddeld heel soepel is. Dat de 

raad nu dus in “verwarring”  is, is evident. 



 

MBO-HBO-opleiding: het CDA wil dat er een onderzoek gestart wordt om de mogelijkheden 

te verkennen van een gecombineerde vestiging van een mbo-opleiding met een hbo-opleiding 

in Bolnes-Zuid(onderdeel van de Ridderster). 

Er is in Ridderkerk en in de regio behalve een grote behoefte aan vakmensen, ook een grote 

behoefte aan hoogopgeleid personeel. De inhoud van de opleiding moet aansluiten op de 

wensen en behoeften van de werkgevers in de regio. Te denken valt aan een technische 

opleiding. 

Door deze gecombineerde mbo/hbo-vestiging kan er ook werk worden gemaakt van een 

verkorte route (mbo en hbo in 6 jaar) en kan de grote uitval worden teruggedrongen onder 

ingestroomde mbo’ers. Ongeveer 20 tot  40% van de mbo’ers haalt het tweede jaar niet van 

het hbo. Door een zogenaamde beroepskolom mbo-hbo fysiek te combineren, vergroot je dus 

de doorstroomkansen van mbo’ers die naar het hbo gaan. Gaarne een reactie op 

bovenstaande. 

Bovendien willen we dat het college een onderzoek doet naar de mogelijkheden hoe de 

gemeente een bijdrage kan leveren aan de vorming van jongeren in de vorm van stageplekken 

voor studenten voor het middelbaar en hoger beroepsonderwijs. 

We kiezen expliciet voor Bolnes-Zuid omdat het gebied: 

a. goed aansluit op de Rotterdamse onderwijsinstellingen 

b. goed aansluit op hoogwaardig openbaar vervoer in de vorm van Tramplus 

c. de mogelijkheid biedt voor een P&R plaats 

d. geschikt is voor innovatieve ontwikkelingen: een kennisgerichte infrastructuur 

ingebed in groene omgeving en gebruikmakend voor duurzame energie 

e. beeldbepalend is bij de entree van Ridderkerk 

f. niet ingericht mag worden als het zoveelste bedrijventerrein in Ridderkerk  

Deze mbo/hbo-opleiding zou gecombineerd kunnen worden met studentenhuisvesting in 

Bolnes-Zuid. 

 

 

 

DE STAAT VAN ZWIERS 

 

Een “argeloze” lezer zou bij deze kop allerlei gedachten kunnen ontwikkelen ….. 



In vroeger jaren werd echter, op verzoek van raadslid Zwiers, een speciale bijlage (m.b.t. 

aktiva e.d.) bij de begroting opgenomen. Die werd “de staat van Zwiers” genoemd. 

Bij een naderend afscheid zou je ook over een “staat van Zwiers” kunnen spreken. 

Wethouder, u hebt uw afscheid (voor zover dat stuurbaar is) parallel laten lopen aan de 

oplevering van de praktijkschool, een project dat er, met een moeizame voorgeschiedenis, 

mag zijn en worden genoemd. U hebt zich daar zeer voor beijverd. 

Bij het naderende politieke einde is het goed dat u de huidige “staat” nog eens kort belicht: 

zaken die afgedaan zijn: B(L)ES(T)G(R)AAF, goed , matig of slecht lopen (gerelateerd aan de 

voorliggende begroting en het meerjarenperspectief). 

Welke “staat” wordt in  uw ogen overgedragen aan onze vriend uit Bloemendaal ? 

 

 

 

WONEN 

 

Op 27 september jl. heeft het CDA met heel de regio gesproken over het gebiedsdocument, 

zeg  maar de opmaat voor de nieuwe verstedelijkingsopgave. 

Aan de orde kwamen o.a. de afspraken tot 2010 en over de periode 2010 – 2020. 

De eerste vraag luidt:  op welke wijze en in welke periode de destijds geprognotiseerde 1600 

woningen in Ridderkerk worden gerealiseerd.  

Welke coulance is nodig en haalbaar om de doelstellingen te halen ?  

Ons verhaal richt zich eigenlijk nog meer op de periode 2010 – 2020. De geformuleerde 

ambitie van de stadsregio is uitgekomen op maar liefst 65.000 (!) woningen (16 gemeenten).  

Op 19 november a.s. zal het dagelijks bestuur zich hierover buigen:  

Vragen / opmerkingen:  

- Onderhavige discussie is al ver vóór het uitbreken van de wereldcrisis aangevangen. Het 

CDA vindt dat, in overleg met het Rijk, de besprekingen nadrukkelijk moeten worden 

gevoerd in het licht van de misère waarin we ons nu bevinden. 

Wethouder, vindt u dat ook ?  

- Genoemde giga aantal moet wat ons betreft met de kennis van nu wederom worden 

besproken en vermoedelijk worden bijgesteld. 

- De Raad voor het Openbaar Bestuur bepleit al langer dat het aantal te bouwen woningen 

sterk moet verminderen. 



- Zijn er ideeën hoeveel huizen Ridderkerk voor haar rekening zou moeten nemen ?  

Eén van de uitgangspunten van het gebiedsdocument is ook meer zorg voor meer groen en 

sociale voorzieningen.  

Deze dubbele doelstelling loslatend op het a redelijkl volle Ridderkerk acht u toepasbaar 

? 

- Hoe staat het met alle in kaart gebrachte en geaccordeerde en dus huidige 

woningbouwplannen ? Gaat / moet u deze  bijstellen in het licht van de verwachte crisis 

op de woningmarkt ?  

- Wij verzoeken u, via de regio, het Rijk te verzoeken om de hele planning een half jaar op 

te schuiven. De mogelijke impact van de crisis is te groot om nu door te gaan alsof er niets 

aan de hand is. 

 

 

 

 

- Aan de structuurvisie wordt hard gewerkt.  

Zwart/wit: stel dat daaruit zal blijken dat, na de huidige bouwplannen, het bouwen in 

Ridderkerk op slot moet. In hoeverre zijn structuurvisie-debatten opportuun in het licht 

van de nieuwe verstedelijkingsafspraken ?  

- Ook het eerder door de raad geuite woonwensenonderzoek kan niet los worden gezien van 

de besprekingen in het kader van het gebiedsdocument. 

 

Los van bovenstaande roept het CDA het college op om, via de VNG, het Rijk op te roepen 

de overdrachtsbelasting (6 %!) af te schaffen/te verminderen.  

Achtergrond is uiteraard de woningmarkt die op slot dreigt te geraken met alle gevolgen voor 

o.a. starters en doorstromers van dien. Zo ongeveer alle relevante partijen die hiermee te 

maken hebben, denken hier hetzelfde over. 

 

Inventiviteit, overleg op hoog niveau, opnieuw in de spiegel kijken en voortschrijdend inzicht 

zijn nodig om strategische beslissingen te nemen. 

 

 

 

DRECHTWERK 



 

Waar staan we m.b.t. de eventuele ontvlechting en het uittreden uit de gemeenschappelijke 

regeling ? Wanneer worden welke stappen genomen ?  

Ook n.a.v. de jaarrekening 2007 (die vandaag eveneens staat geagendeerd) heeft het CDA 

vragen/opmerkingen: 

-  De Ridderkerkse jaarlijkse bijdrage is inmiddels van een paar ton gestegen tot ver boven 

het miljoen ! 

- Uit de analyse blijkt dat de opschoning van de balans (o.a. afwaardering gebouwen) al is 

begonnen. Zelfs aan de aandacht van het college ontsnapt. Hoe is dat mogelijk met een 

dossier dat permanent op het bureau van de wethouder ligt ? 

- Dit betekent dat de financiële gevolgen van een eventuele uittreding anders komen te 

liggen ? Immers, de bekende financiële debacles worden in 2007 al gedeeltelijk (?) aan de 

gemeenten doorgerekend. 

- U stelt voor dat het nog grotere tekort over 2007 wordt gecompenseerd door een 

onterechte post opleidingskosten van € 800.000,--.  

Wat is het aandeel van Ridderkerk hierin ? 

- Hoeveel verwacht u van het begrote overschot 2009 nodig te hebben  voor de financiële 

gevolgen  van een eventuele uittreding uit de gemeenschappelijke regeling ?  

 

 

 

SPORT 

 

Wij verzoeken u een doorkijkje te geven inzake de uitbreiding van het zwembad. 

 

De vigerende sportnota loopt ten einde. 

Kijkend naar:   - sport- en bewegen 

                         - ledenontwikkelingen verenigingen 

                        - gegroeide veelzijdigheid van SRS (onlangs presentatie gehad) 

                        - breedtesportontwikkelingen 

                        - buurtsportontwikkelingen 

is het de vraag hoe actief het college denkt aan een follow-up.  

Wellicht moeten we niet direct aan “een nota” denken (zie eerdere gedachten hierover) maar 

wel aan bij te stellen / te actualiseren sportbeleid. 



Ook de relatie met de op te stellen structuurvisie is evident. 

Het kan o.i. echter niet zo zijn dat alle (sport)ontwikkelingen stilstaan vanwege 

bovengenoemde visie die er een keer aankomt. 

Voor het CDA is de “sportparagraaf” in de AB van eminent belang ! 

 

Tot slot 

Veel van de in 2006 uitgesproken en opgeschreven ambities zitten volop in de opstart- en 

uitvoeringsfase. Velen zijn daar verantwoordelijk voor. Het besef van met elkaar en voor 

elkaar verbindingen tot stand brengen, is van eminent belang. 

Namens het CDA ook dank aan alle medewerkers die zich dagelijks ten dienste van onze 

burgers inzetten. 

Wij spreken uit dat dit alles mag gebeuren onder Gods bezielende leiding. 

 

Namens de fractie van het CDA 

 

 

Wim Onderdelinden 

 


